

Title (en)
Lipstick with inkliner

Title (de)
Lippenstift mit Inkliner

Title (fr)
Rouge à lèvre avec un crayon à lèvre

Publication
EP 2324730 A1 20110525 (DE)

Application
EP 09175277 A 20091106

Priority
EP 09175277 A 20091106

Abstract (en)
The device (1) has an applicator (3) i.e. lipstick lead, consisting of cosmetic components and partially arranged in a housing (2). Another applicator (4) applies the cosmetic components, and a cover (5) is partially arranged in the former applicator. The latter applicator is removably arranged in the cover. The former applicator is partially moved from the housing and/or into the housing around a rotary mechanism based on the latter applicator. The rotary mechanism comprises a rotation element that is rotated relative to the housing.

Abstract (de)
Vorrichtung (1) zum Auftragen von kosmetischen Komponenten, aufweisend: ein Gehäuse (2); einen ersten Applikator (3) aus einer kosmetischen Komponente zum Auftragen, wobei der erste Applikator (3) zumindest teilweise in dem Gehäuse (2) angeordnet ist; einen zweiten Applikator (4) zum Auftragen einer kosmetischen Komponente; wobei die Vorrichtung einen in dem ersten Applikator (3) zumindest teilweise angeordneten Deckel (5) aufweist und der zweite Applikator (4) in dem Deckel (5) entnehmbar angeordnet ist.

IPC 8 full level
A45D 40/24 (2006.01); **A45D 40/04** (2006.01); **A45D 40/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 40/24 (2013.01); **A45D 40/04** (2013.01); **A45D 40/20** (2013.01)

Citation (applicant)
US 2002071707 A1 20020613 - BREIDENBACH DIANE C [US], et al

Citation (search report)
• [A] US 2964045 A 19601213 - LOUIS OTTO CARL, et al
• [A] EP 2100533 A1 20090916 - WECKERLE GMBH [DE]
• [A] DE 7737326 U1 19780921

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2324730 A1 20110525; EP 2324730 B1 20120502; AT E555685 T1 20120515

DOCDB simple family (application)
EP 09175277 A 20091106; AT 09175277 T 20091106